
Werkgroep Veiligheid 
d.d. 

25 september 2024 

Hieronder een kleine notulen van ons 

overleg op 
25 september 

en daaronder weer de 

beantwoorde 

vragen 

van de 
gemeente. 

Ik heb 
mijn 

best 
gedaan 

om het zo 

beknopt 
en 

duidelijk mogelijk 
te verwoorden. 

Afgelopen overleg 
hadden 

wij 
een kleine 

agenda: 

e 
Hoe 

gaat 
het met iedereen: 

o 
Nietiedereen zit er even lekker in door loze beloftes die 

gedaan 
worden 

door de 
gemeente. 

De 
groep 

neemt het de 
gemeente kwalijk 

dat ze er niet 

bij zijn vanwege 
een 

pensioenfeest 
van een 

collega. 
De 

werkgroep 
heeft 

ook een drukke 
agenda 

en 

kinderopvang 
en kunnen ook niet 

makkelijk 

schuiven. 

o 
De bewoners hebben individueel bezoek 

gehad 
van de 

gemeente. 
Hier 

worden beloftes 
gedaan 

die niet 
waargemaakt 

kunnen worden. 
Wij zijn 

het 

er over eens dat dit niet 
handig 

is vanuit de 
vertegenwoordiger van 

de 

gemeente. 

o 

DS 

van de 
werkgroep 

bouwen is niet 
aangesloten 

omdat 
wij 

eerst 

bovenstaande zaken 
goed 

moesten 

uitpraten. 
Er is ook 

besproken 
dat de 

onderwerpen 
die over bouwen 

gaan 
en 

geen 
invloed hebben 

op 
de 

veiligheid, 
niet relevant 

zijn 
voor onze 

werkgroep. 
De 

werkgroep 
merkt 

op 

dat 

wetgeving 
en 

afspraken 
niet 

altijd 
overeenkomen. Men vindt dat deze 

beloftes wel door de 
gemeente zijn gemaakt 

en verwacht dan ook dat deze 

afspraken nagekomen 
worden. 

(geanonimiseerd)

e Doelvan de 
werkgroep 

o Wijzijn 
allen overeen 

gekomen 
dat deze 

werkgroep 
er is voor het 

maatschappelijke belang. 
Soms moet het 

eigen belang 
daar voor 

passeren. 

e 

Veiligheid 
verdelen in Thema’s 

o Omgeving 

o 
Locatie 



o 
Verkeer 

Dit 
loopt 

nog 

en kunnen 
wij 

beter mee wachten tot de 
gemeente 

weer aansluit 
bij 

het 

volgende overleg. 

e 

Vragen 
vanuit de 

werkgroep 
naar de 

gemeente: 

o 
De harde eis over de extra inzet van een BOA 

wordt 

niet 

genoeg 

beargumenteerd. 
Ook is de 

vraag 
wat een BOA 

wel 

en niet 
mag 

in het 

kader van de 
veiligheid. 

In 
principe 

is dit laatste te vinden 
op 

internet en 

hebben 
wij 

dit 
tijdens 

het 
vorige overleg 

ook al 
besproken. 

o 
Ookiserde 

vraag 
wat de 

beveiliging 
vanuit het COA 

gaat 
doen naar de 

omgeving, 
of is dit 

nog 
te 

vroeg 
om een 

punt op 
de 

agenda 
te 

zijn’? 

o 
Hoever staat er in het contract dat als in het 

ergste geval, 
de 

handhaving 

faalt of niet 
mogelijk is, 

het contract kan worden 
opgezegd? 

o 
Ook zou de 

werkgroep 
de 

uitslag 
van de 

gemeente 
willen 

krijgen 
van het 

onderzoek 
verkeersmetingen. 

o Welke 
afspraken 

die in het 
gezamenlijke 

besluit 
staan, 

kan de 
gemeente 

waarmaken? 

Let 
op! 

Alleen voor de 
werkgroep veiligheid!!   

Wij 
hebben ons 

volgende overleg op vrijdag 
18 oktober om 10:00 uur 

(max 
2 

uur) 
aan de 

EN 
in 

A geptend. 
Mocht dit voor de leden van de 

gemeente 
niet uitkomen 

hebben 
wij nog 

een 2% 
optie op donderdag 

17 oktober om 15:00 uur. 18 oktober 
gaat 

wel 

de voorkeur naar uit. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Hieronder 
nog 

het overzicht van de beantwoorde 
vragen 

vanuit de 
gemeente 

van ons 

vorige overleg. 

Overzicht 
actiepunten 

n.a.v. 

overleg 
18 

juli 
2024 

1 

Actie 
gemeente: 

inventariseren hoeveel auto’s de bewoners binnen de 

gemeentelijke 
opvang 

locatie voor Oekraïners hebben. 

We hebben een inventarisatie 
gedaan bij 

de 
vluchtelingen 

uit Oekraïne. Daar komen we 

op 
36 

auto’s uit. 



Voor medewerkers van 

beveiliging 
en COA houden we 

rekening 
met 

10 parkeerplaatsen. 

Asielzoekers hebben 
overigens 

geen 

auto’s. 

In 

totaal 
zijn 

er 
46 parkeerplaatsen 

beschikbaar. 

Dit 
onderwerp 

is ook 
besproken 

in de 
werkgroep 

bouwen. 

1 

Actie 

gemeente: 

nader 
te 

onderzoeken of er een 

back-up plan nodig 
is 

gericht op 
onvoldoende 

parkeerplekken. 

We vinden dat het niet 
wenselijk 

is dat mensen hun auto in de 
openbare 

ruimte 
parkeren 

als ze 

bij 
de 

huisvestingslocatie 
moeten 

zijn. 
We 

gaan 

monitoren en evalueren zodra de 

locatie 
open 

is of er voldoende 
parkeerplaatsen zijn. 

Indien 
nodig, 

gaan 

we 

aanpassingen 
doen. 

Op 
het terrein is ruimte voor 

70 parkeerplaatsen. Op 
het moment dat we uit de 

monitoring 
merken dat er 

parkeerruimte 
tekort 

is, 
dan kunnen we snel schakelen. Dit 

nemen we 

op 
in het 

programma 

van eisen voor de 
aanbesteding 

van 

het 
bouwproject. 

= 

Actie 

Hm 
RN 

en 

gemeente: 

onderzoeken of 

A 

NS 
aan kan sluiten 

bij 
de 

werkgroep 
bouw. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

EN EN 

ken aansluiten 
bij 

de 
werkgroep 

bouw. 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

1 

Actie 

gemeente: verslag 
van de 

werkgroep 
bouwen 

toevoegen 

aan de 

notulen. 

Dit 
actiepunt 

is 
afgehandeld. 

= 

Actie 

B AN bespreekpunt ten 
aanzien van de 

geluidswal 

meenemen naar het 
overleg 

met de initiatiefnemers. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Dit 
actiepunt 

is 
afgehandeld, 

zie 
bijgevoegd verslag. 

1 

Actie 
gemeente: 

onderzoeken of de trottoirs aan de 
Spoorweg 

kunnen 

afvlakken. 

Uit onderzoek 
blijkt 

dat dit 
mogelijk 

is. We hebben een 

positieve grondhouding 
en 

werken dit 

verder 
uit. 



1 

Actie 

gemeente: 

onderzoeken of de 
Spoorweg 

een 
30 

zone kan worden 

en welke snelheidsremmende 
maatregelen mogelijk zijn. 

Uit onderzoek 
blijkt 

dat dit 
mogelijk 

is. We hebben een 

positieve grondhouding 
en 

werken dit 

verder 

uit. 

"Actie 

gemeente: 
met burgemeester MN bespreken wat 

de 
mogelijkheden zijn gericht op uitbreiding 

BOA 
capaciteit. 

(geanonimiseerd)

We 

zeggen 

toe om de BOA 
capaciteit tijdelijk 

uit te breiden. We bouwen 

evaluatiemomenten in om te monitoren of deze inzet voldoet aan de behoefte. 

"Actie 

gemeente: 
met burgemeester MN bespreken wat 

de 
mogelijkheden zijn gericht op 

cameratoezicht in de 
publieke 

ruimte. 

(geanonimiseerd)

We hebben een 

positieve grondhouding 
om cameratoezicht in de 

publieke 
ruimte te 

realiseren 
bij 

de flexibele 
huisvestingslocatie 

aan de 
Spoorweg. 

Dit is onderdeel 

van 

het 

totale 
project. 

We zetten het 
proces 

in 
gang, 

onder andere in het 
gesprek 

met de 
politie 

en het 
openbaar 

ministerie. 

"Actie 

B AN 

besluit 4 en 5 
koppelen 

aan een andere 
werkgroep 

die beter aansluit. 

Dit is 
besproken 

in de 
kerngroep 

met de initiatiefnemers en akkoord 

bevonden. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groet, 

RN EN, 
initietiefnemer 

werkgroep 
veiligheid (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 D  Art. 5.1 lid 1 sub d
Deze informatie betreft persoonsgegevens als bedoeld in paragraaf 3.1 (bijzondere 
persoonsgegevens) of paragraaf 3.2 (persoonsgegevens van strafrechtelijke aard) van de 
UAVG


